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Ledenaantal
Op 1 mei 2009 telde de afdeling 2014 leden. Op 1 november 2010 waren dat er 1877. Dat
betekent een netto verlies van 137 leden, dat zich vooral voorgedaan heeft in het 'buitengebied',
de gemeenten buiten de stad Groningen die ook onder de afdeling vallen. 

Raadsverkiezingen
2010 was het jaar van de eerste raadsverkiezingen sinds we deel uitmaken van het
college van B en W. In de campagne zetten we het behoud van de voorzieningen voor de
mensen en de buurten op de voorgrond en wezen we op de verdiensten van onze
wethouders in de voorafgaande jaren. Om duidelijk te maken dat we door wilden gaan met
het linkse college, stelden we GroenLinks en PvdA voor een lijstverbinding aan te gaan.
Dat gebeurde. De campagne werd creatief en enthousiast gevoerd. De uitslag van de
stembusgang leverde een teleurstelling op: we verloren drie van de zeven raadszetels.
Zoekend naar een verklaring kwamen we op landelijke trend die tegen zat en op de
Forumdiscussie die de raadsverkiezingen domineerde en waarin ons standpunt (we
hebben in 2005 hard gestreden tegen het Forum en ons vervolgens neergelegd bij de
uitslag van het referendum) niet aansloot bij de sterke antistemming die in de aanloop
naar de verkiezingen optrad. 

Collegevorming
In de collegeonderhandelingen stelden we ons eerst  terughoudend op. Vervolgens gingen
we toch mee-onderhandelen om zoveel mogelijk van onze verkiezingsinzet (Groningen
sociaal houden) te kunnen realiseren. Er kwam een college-akkoord waarin daarover
daarvoor ondanks de grote bezuinigingen duidelijke afspraken zijn gemaakt, en we gingen
opnieuw mee-besturen. Nu met een in plaats van twee wethouders. 

Discussie over toekomststrategie
Na de verkiezingen zijn we een discussie in de afdeling gestart over de vraag wat we
moeten doen om het vertrouwen van de kiezers terug te winnen. Een van de uitkomsten
daarvan is dat de raadsfractie nadrukkelijker een eigen geluid moet laten horen en
duidelijker afstand moet nemen van collegevoorstellen waar we het niet mee eens zijn. De
afgelopen maanden is daarmee een stevig begin gemaakt, bijvoorbeeld in discussies rond
studentenhuisvesting, en met het kritisch agenderen van zaken als de proef met betaling
onder met minimumloon en het pleidooi voor een digitale schandpaal in de stad 

Activiteiten en ROOD
De SP-Hulpdienst was ook de afgelopen periode een belangrijk onderdeel van de afdeling
en een steun voor veel mensen. Najaar 2009 stonden we stil bij 30 jaar Hulpdienst in
Groningen met een feest en een boekje.
ROOD, jong in de SP, voerde  acties tegen onder andere slechte huisbazen en voor het
behoud van de studiefinanciering en wist de groep opnieuw te versterken met nieuwe
activisten. 
We waren veel in de wijken en aan poorten van bedrijven te vinden met onder andere
acties tegen het verhogen van de AOW-leeftijd, voor goede en betaalbare (thuis)zorg en
verklaarden ons solidair met de strijd van postbodes en schoonmakers. Voor leden en
niet-leden organiseerden we onder andere scholingen, thema-avonden, een tuinfeest en
een BBQ om de vrijwilligers te bedanken. 



Plannen 2010 / 2011
• De raadsfractie werkt verder aan haar eigen geluid en neemt waar nodig helder

afstand van collegevoorstellen. We zoeken meer de ruimte om onze eigen visie over
het voetlicht te brengen. Successen die we boeken gaan we beter uitventen.

• Het nieuwe rechtse kabinet schreeuwt om verzet. Daarmee gaan we voluit aan de slag.
Zowel met eigen SP-acties als met het investeren in een heel breed gedragen
Groningse coalitie van verzet.

• We gaan zorgen dat we beter en sneller te weten komen wat er speelt in de Groningse
wijken, zodat we vaker en sneller met mensen in actie kunnen komen om hun buurt te
verbeteren. Daarvoor gaan we werken met wijkcontactpersonen die een herkenbaar en
laagdrempelig aanspreekpunt zijn voor de SP-leden en andere wijkbewoners. 

• Het goede werk van de Hulpdienst wordt voortgezet. Daarbij gaan we kijken hoe we
het werk politieker kunnen maken, zodat we niet alleen mensen individueel helpen,
maar vaker dan nu gebeurt ook met collectieve acties komen.

• ROOD, jong in de SP, is en blijft een activistische groep die ook komend jaar met
opvallende acties zal komen om de belangen van jongeren te behartigen.

• Door het ontbreken van SP-afdelingen in buurgemeenten bestrijkt de afdeling
Groningen een groot deel van de provincie. Het komende jaar gaan we flink aan de
slag om meer werkgroepen op te richten die moeten uitgroeien tot zelfstandige
afdelingen. We beginnen in Haren en ondersteunen de initiatieven in Slochteren.

• Ons pand zou ons visitekaartje moeten zijn en is dat onvoldoende. Daarom gaan we
het  opknappen, en zorgen we dat er beter gewerkt kan worden door het
computernetwerk te verbeteren en de gastheren en -vrouwen beter te ondersteunen
met een pandcoördinator.

Voordracht nieuw bestuur
Het oude bestuur draagt de volgende mensen voor als bestuursleden die de komende
periode leiding gaan geven aan de afdeling. 

• Sanne Bakker  — nieuw
• Sandra Beckerman – voorgedragen als voorzitter
• Daan Brandenbarg
• Wolter Buikema
• Herbert Drenth – nieuw
• Cristine van Dijk
• Jimmy Dijk – voorgedragen als organisatiesecretaris
• Eelco Eikenaar
• Gijsberth Houtbeckers
• Hubert Nauta – nieuw
• Gregoire Ramakers
• Rinus Sangers
• Peter Verschuren 


